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INHOUD 

 

Erudimus qui custodient terrae fertilitatem 

Krimp 2023 - 2024 

U leest de Krimp, het verkiezingsblad van 

de Vlaamse Levenstechnische Kring (VLK) 

vzw. 

Academiejaar 2022 – 2023, jaargang 78. 

Dit is de Krimp 2023-2024                geprint 

op 150 exemplaren 

Groeiredacteurs: 

Antonia Dewettinck & Emily De Weerdt 

Dag liefste boerekotters,  
 
Met het einde van het jaar in zicht worden jullie  naar goede gewoonte het kiesvolk 
van de praesidiumverkiezingen. Een belangrijk gebeuren, aangezien het nieuwe prae-
sidium onze geliefde kring volgend jaar weer in goede banen moet leiden. 
 
Voor de jonge snuiters onder jullie die nog nooit gehoord hebben van de Krimp, maar 
die het boekje hebben open geslaan uit nieuwsgierigheid: in de Krimp kan je allerlei 
artikels lezen van de teams die opkomen voor het komende praesidiumjaar. Met dit 
artikel zijn ze dit jaar allemaal heel creatief en enthousiast aan de slag gegaan 
*applausje*. Op deze manier zullen ze proberen jullie harten te veroveren en die stem 
binnen te trekken als een pintje op een pavifuif.  
 
Hoe dan ook, in deze speciale editie van de Groei hebben we er voor gekozen om 
geen inhoudstafel mee te geven zodat bepaalde functies niet in de schaduw van ande-
ren moeten staan. 
 
Ps: Voor alle functies komt er slechts 1 team op. Dan denk je misschien ‘Is het dan de 
moeite om het artikel te lezen?’ en het antwoord daarop is ‘Ja!’. Bij de verkiezingen is 
het namelijk zo dat je zowel voor, tegen als neutraal kan stemmen. Een functieteam 
ligt dus niet per se vast. 
 
Pps: Krimpen is het omgekeerde van groeien. Het heeft lang geduurd vooraleer ik dit 
zelf doorhad.  
 
Lees en verdeel uw stem, of hoe zei Caesar dat nu weer? 
 
Vele groe(i)tjes en natuurlijk ook veel lees-/stemplezier, 
Jullie Groeiredacteurs, 
Antonia Dewettinck en Emily De Weerdt 
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Praeses en Vice: Febe en Louis 
 
Dag vriendjes, boeren en goed gezelschap. Wij zijn Febe en Louis, Cornelis en Moro-
bé, uit Mariakerke en Brugge en wij willen volgend jaar de praeses en vice-praeses 
worden van de VLK. Waarom zou jij op ons moeten stemmen? Lees maar snel verder:  
 
FEBE 
Oké eerst een korte voorstelling 
over mezelf. Op de introductie-
dag in mijn eerste jaar vond ik de 
vibe van de VLK wel nice en heb 
ik me impulsief ingeschreven 
voor het eerste bachelor weekend 
en sindsdien is het VLK avontuur 
begonnen. Na 2 jaar PR-intern en 
schachtentemmer te zijn, wil ik 
vol enthousiasme een nieuwe uit-
daging aangaan: namelijk praeses. 
In de voorbije 2 jaar heb ik heel 
veel bijgeleerd over de praesidiumwerking, samenwerken, verantwoordelijkheden op-
nemen, groepen toespreken, luisteren naar verschillende meningen en nog zoveel 
meer.  Ik wil al deze ervaring  gebruiken om volgend jaar het beste van mezelf te ge-
ven als praeses. Wat doe ik zoal graag? Keihard meezingen met Taylor Swift, mijn 
hond doodknuffelen, (poging tot) koken met mijn vrienden en uiteraard naar alle 
evenementen van de VLK gaan.  

 
LOUIS 
Hoihey ik ben dus Louis uit het schone Brugge en ik zou 
graag volgend jaar de rol van vice op mij nemen. Ik heb er 
ondertussen al 3 jaar praesidium opzitten als groei en feest 
en zie het helemaal zitten om volgend jaar samen met Febe 
de uitdaging aan te gaan om de VLK veilig en wel in goede 
banen te leiden. In mijn eerste weken aan de faculteit was 
ik al helemaal verkocht door de VLK en sindsdien heb ik er 
alleen maar meer en meer geweldige herinneringen aan te 
danken. Ik probeer dan ook op elk evenement aanwezig te 
zijn door de immense FOMO die ik ontwikkeld heb. Verder 
zit ik in mijn 3e bachelor/ 1e master cel en gen, en in mijn 
vrije tijd houd ik me voornamelijk bezig met pintjes drin-

ken en recreatief sporten met vrienden (lees: Jarne afmaken in squash). Hopelijk zie 
ik jullie in de toekomst nog op alle VLK activiteiten!  
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Voilà, nu jullie weten wie we zijn, gaan we even kort schetsen wat onze plannen zijn 
voor volgend jaar. Eerst en vooral willen we de band tussen commis, schachten en 
praesidium nog sterker maken zodat de VLK nog meer een familie wordt (baa klinkt 
cliché, maar waar hé). Zo zijn we van plan om nieuw leven te blazen in het concept 
van de commikaarten om terug elke week gezellig drukke fakbars te creëren in ons 
geliefd café de Koepuur. Maandag = fakbardag.  
 
Verder willen we er zeker van zijn dat elke Bio-ingenieur zich amuseert aan het Boe-
rekot. Om dit te realiseren, gaan we verzekeren dat er genoeg variatie zit in de activi-
teiten die worden georganiseerd. Voldoende afwisseling tussen culturele activiteiten, 
fuiven, lezingen en trainingen,... wordt gegarandeerd. We gaan ook inzetten op acti-
viteiten waaraan zowel proffen als studenten kunnen deelnemen, om deze relatie ook 
te bevorderen.  
 
Als afsluiter nog een kleine anekdote: de rode draad in de vriendschap tussen ons is 
de eeuwig durende muziekquiz. Als er ergens muziek speelt, waar en wanneer ook, is 
het de regel dat we om ter snelst het lied + artiest roepen. Per juist antwoord = 1 
punt. Wie het meeste punten heeft, is het superieur mens van de week (meestal win 
ik (Louis)). Aangezien we dit toch niet zomaar voorbij kunnen laten gaan, zullen we 
een muziekquiz met de VLK organiseren. Als opwarmer zitten er 5 vertaalde titels 
van liedjes verstopt in ons artikel. Veel zoekplezier aandachtige lezer! 
 
Oké we gaan wel nog niet alles al prijs geven, want dan is de spanning ervan af. Be-
nieuwd naar onze 505 andere ideeën? Stem dan zeker op ons!  
 
Dit was het dan, tot op de verkiezingen! (woensdag 19 april @binnentuin)  
 
Jullie (hopelijk) toekomstig praesesteam,  
Febe & Louis 
 
(TIP: van deze artiesten zijn er titels verstopt: Capital Cities, The Van Jets, Arctic 
Monkeys, Ludovico Einaudi en David Guetta)   
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Penning: Gaston en Tijl 
 
Yooooooooooo, ik ben Gaston en kom voor het 
vierde jaar op een rij (yes vier op een rij gewon-
nen ez) voor penning. Ik zal heel kort over mij 
vertellen maar als jullie mij nog niet (her)
kennen is dat jullie eigen schuld. Ik kom uit 
Wallifornie (Zuid-Vlaanderen) en praat dus 
Frans thuis. Ondertussen heb ik Nederlands 
West-Vloams leren praten en zal volgend jaar 
hopelijk flink werken aan men thesis om eind-
volgend jaar te afstuderen ergens in Juni. Ik 
kook graag, eet nog liever en durf al nekeer een 
beleefd pintje te drinken in de koe. Verder van 
de rest heeft mijn studentleven de rest van 
mijn normale hobby’s weg geperst van mijn 
leven daarom zijn men favorieten bezigheden 
cantussen, extern cantussen en denken aan de 
komende cantussen. Ik ga ook met plezier naar 
de les om pokemon te spelen in de villa en 
chips van de Colruyt op industrieel hoeveelhe-
den te boeffen.  
Voor mijn laatste penningjaar kom ik op samen met Tijl om hem alles te leren over 

onze prachtig functie. We gaan dat zonder twijfels knallen en proberen om niet te 

hard te plooien onder de keizerfeest team (soft cries).   

 

 
 
 

Figure 1 Gaston, nuchter 
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Hallo beste boerenkotters en VLK-
sympathisanten! Mijn naam is Tijl en ik ben mo-
menteel nog schacht bij de beste kring van heel 
Gent en omstreken. Al vanaf mijn eerste ont-
moeting met de VLK wist ik dat ik ooit een deel 
wou uitmaken van dit prachtige praesidium en 
een van mijn eerste keuzes was penning. Maar 
helaas, deze functie ging waarschijnlijk niet vrij-
komen. Niet getreurd dacht ik, spordt is ook wel 
iets voor mij. Tot ik te horen kreeg dat penning 
toch zou vrijkomen en Febe aan mij vroeg of ik 
dit nog steeds zag zitten. Daar kon ik natuurlijk 
geen nee tegen zeggen. Dus ik ben van plan om 
er een pracht jaar van te maken samen met Gas-
ton, die mij met al zijn ervaring de kneepjes van 
het vak zal leren. Ik beloof het bier en de evene-
menten zo betaalbaar mogelijk te proberen hou-
den, zoals de VLK dat altijd heeft gedaan voor 
mij. 
 
Ik ben geboren in Kalmthout en opgegroeid in Merendree, niet ver buiten Gent. Ik 
spring trampoline en hou er van om in mijn vrije tijd een pintje te pakken, wat te kic-
keren of een beetje te darten. Ik heb drie oudere zussen (waar ge allemaal afblijft god-
verdomme!). Verder denk ik niet dat er nog veel interessante dingen zijn die ik aan 
jullie kan vertellen, behalve dat ik er een top jaar van wil maken met jullie! 
 
Hopelijk tot op een cantus, fuif of ander mega tof evenement van de VLK! 
Toekomstige penningteam out! xx 

Figure 2 Tijl, niet nuchter 
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PBR: Lucas, Justine, Wannes en Lotte 
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Loren 
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Thibo 



 13 

 

 

  
 
 



 14 

 

 

 

Heyhoi boerekotters! 
Wij zijn Octavie, Tashi en Fien en komen dit jaar samen op voor de tofste functie van 
het praesidium, Cultuur! Wij kijken er naar uit om dit jaar weer geweldige cultuurac-
tiviteiten te organiseren, zowel de vaste waarden zoals ‘de kerstmarkt’, alsook nieuwe 
activiteiten. Heb jij een leuk idee voor een evenement? Aarzel dan zeker niet om één 
van ons aan te spreken of een berichtje te sturen :)) 
We zien jullie allemaal graag op ons eerste evenement volgend jaar.  
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Octavie 
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Fien 
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Tashi 
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ICT: PJ 
 
Hallokes, ik ben PJ en ik kom op als de nieuwe ICT 
persoon, het nieuwe vaderbord van de VLKompu-
ter om het zo te zeggen. Ik ben een tweede bache-
lor en ik woon nog steeds in het wondermooie 
Vichte, maar ben geen single meer. Als je me vol-
gend jaar op evenementen van de VLK ziet met een 
camera, bel dan niet de politie want ik doe gewoon 
mijn job.  
Daarnaast zal ik ook instaan voor het up to date 
houden van de site en sociale media en hoop om 
jullie te vermaken met leuke memes en afbeeldin-
gen en al. Ik kijk er naar uit om hier creatief aan de 
slag mee te gaan.  
Hier alvast enkele ICT gerelateerde grapjes om jul-

lie te overtuigen van mijn vaardigheden (geen zor-

gen dit is niet mijn maximale vermogen). 

 

Enkele grappige wifi namen om mee uit te pakken:  
 Drop it like it’s hotspot 
 Martin Router King 
 Wi believe I can Fi 
 Boerekotspot 
 DoYouWantToGoOnAData? 
 LAN solo 
 KuKluxLAN 
 Beer for password 

 

 

Reden dat ik niet meer single ben  

Me drinking screenshots instead of taking them 
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Feest: Loïc en Jarne 
Beste boeren, boerinnen en koeien 

Vrijdag 27 september 2019, voor de meesten onder ons 
een normale vrijdag, maar voor dit opkomend Keizer 
Feest Team de start van een geweldige vriendschap. Op 
deze dag hebben Jarne en Loïc elkaar voor de eerste 
maal ontmoet in wat voor ons toen nog een onbekend 
café was, de Koepuur. Vanaf de week erna zaten we el-
ke les (als we aanwezig waren) steevast naast elkaar, en 
na een maand had zelfs de Koepuur geen geheimen 
meer voor ons. (Zie bewijsstuk hieronder) 

 

 

 

Maandagnamiddag deelden we in Wetenschappelijk Programmeren levenswijsheden 
met elkaar, om die dan ’s avonds volledig te ontkrachten vanaf we een drankkaart op-
hadden in de Koepuur. Dat ging dan als volgt: 

Loïc (jong en onbezonnen): bro in je bachelor moeje gewoon rondpoepen, in uw ma-
ster moet ge pas een lief fixen, dan hebde da als ge afstudeert. 

Jarne (naïef en onschuldig): haja dude das nog smart, dan kunde gwn vollenbak uit-
gaan in je bachelor enz. 

Loïc (onder de indruk dat twee 1ejaars zo een wijsheid uitgevogeld hadden): ja bro 
sws 

Enkele fakbars later 

Loïc: ey bro kheb een lief 

Jarne: jo nice man poepen 

Elke cantus op de eerste bank zitten zodat we zoveel mogelijk meekregen van deze 
epische gebeurtenissen, waarvan we toen al wisten dat wij dit de komende 5 jaar zou-
den blijven doen. Binnenkomen in de sekte op onze kieën, en ons er dan keihard voor 
smijten tot het einde. 

Zelfs corona heeft ons niet kunnen scheiden. Nu kunnen we er openlijk voor uitko-
men dat Jarne tijdens al die lockdowns meer bij Loïc heeft geslapen dan in die gevan-
genis dat ze Home Boudewijn noemen. Menig pintje werd samen gedronken, en voor 
menig avondklok werd op de weg naar huis het Citadel ingedoken omdat er flikken 
op pad waren. 
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We hebben al een jaar samen feest gedaan, een jaar waar we met heel veel trots op 
kunnen terugkijken. Denk het epische galabal in de Oude Vismijn, Harry Boiter of de 
1+1 deal op Paashaas die wij geïntroduceerd hebben, en die we zullen doordrijven tot 
de VLK failliet is! 

De boodschap is duidelijk: wil je volgend jaar boiten tot je niet meer kan rechtstaan, 
en dat terwijl je zo weinig mogelijk geld verliest? Stem dan op ons, want wij zullen het 
leven van penning zuur maken door elke fuif de drank aan zo’n laag mogelijke prijs te 
houden en wie weet nog eens met een episch nieuw idee te komen . 

Met heel veel verse goudgele schuimende groetjes 

Keizer Feest Team 

P.S. onder het motto beelden zeggen meer dan duizend woorden, hier een collage van 
twee beste maten: 
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Zoals jullie net al lazen op de special-

edition-cover van de Joepie, ik bedoel 

Groei, is er een nieuw groeiteam in 

het verschiet. In een exclusief inter-

view met Emily De Weerdt en Catho 

Pieters legden wij hen alvast voor jul-

lie op de rooster. Wat is hun schoen-

maat? Wat is hun lievelingsboerderij-

dier? Kom de antwoorden op deze 

sappige vragen te weten in dit artikel! 

 

Catho en Emily. Wie zijn ze en wat 

drijft hen? 

Catho: “Ik ben Catho Pieters, 20 winters 

jong en zit in het 2de bachelor. Ik defini-

eer mijzelf als een echte boer, aangezien 

ik van ‘bachten de Kupe’ kom uit het pit-

toreske dorpje Pervijze (lees: 100 huizen 

en 1000 varkens). Verder heb ik tal van 

hobby’s zoals VLK-fuiven, VLK-

cantussen… Nu heb ik horen vallen dat je 

als praesidiumlid al mijn favoriete bezig-

heden vanop de eerste rij kan meema-

ken. Say what!? Daarom kom ik dit jaar 

voor het eerst op als praesidiumlid en dit 

voor de leukste functie van z’n allen: 

Groeiii. ” 

 

Emily: “Aangezien ik al een jaartje groei 

achter de rug heb, kennen jullie mij nor-

maal gezien wel al. Maar voor de retards 

of vergeetachtigen onder ons zal ik jullie 

nog wat info geven over mijn leven. Ik 

ben Emily, 20 jaar, kom uit Zwijncity 

(lees stad van de PFOS), relatiestatus: het 

is ingewikkeld, studiejaar: nog ingewik-

kelder. Wat drijft mij? Een reden hebben 

om mijn lessen keihard te negeren tot 

week 12 aka de groei maken.” *gniffelt* 

 

Wat hebben jullie onze geliefde 

groeilezers te bieden? 

“Wij beseffen maar al te goed hoe zwaar 

het leven van een boer is. Hij draait lan-

ge werkdagen op het boerekot, waardoor 

niet altijd tijd rest om zijn sociaal leven 

op pijl te houden. Daarom komen wij te 

hulp! Iedere maand zullen  wij verslag 

brengen over de nieuwste gebeurtenis-

sen op onze campus, zodat je zonder 

moeite kan meepraten met je medeboe-

rekotters.  Hier stoppen wij echter niet! 

Verder zullen wij jullie wegwijs maken 

in de moeilijke wereld van het studen-

tenleven. Dit kan gaan van een crush op 

je assistent, hoe naar kot wandelen op 

blote voeten tot  je gsm kwijtspelen op 

een Vooruitfuif. Wij testen het allemaal 

voor jullie uit! Zo kunnen wij jullie te 

raad staan met gepaste tips & tricks.” 

 

 

Hebben jullie een celebrity crush? Zo 

ja, wie? 

Catho: “Zeker en vast! Mijn all-time cele-

brity crush is Jennifer Aniston. De vonk 

is overgeslaan tijdens het bingen van 

Friends en sindsdien is het liefdesvuur 

blijven branden in mijn hartje. Maar jul-

lie doelden waarschijnlijk op mijn man-

nelijke interesses… Euhmm, neem dan 

maar Karel van Goldband: super sexy, 

maar waarschijnlijk de grootste red flag 

ooit. Perfecte crush dus!” 

 

Emily: “Moeilijke vraag. Jammer dat jul-

lie niet vragen naar mijn assistent crush 

ook. Ik heb wel altijd een zwak gehad 

voor jonge Jelle Cleymans. Zo van in zijn 

Spring jaren you know, nu zou ik hem 

wel niet meer doen.” 
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Toegevoegd na 2 min: “Oke update, ik heb 

hem net opgezocht op google afbeeldin-

gen om te checken of hij een oorbel heeft 

en ik snap plots niet meer wat ik ooit in 

hem heb kunnen zien.” 

 

Om te checken met wat voor mensen 

wij te maken hebben: Wat is de 

slechtste modebeslissing die je ooit 

hebt gemaakt? En is er beeldmateri-

aal van? 

Catho: “Duidelijk werd hier meer dan één 

foute beslissing gemaakt. Ten eerste kun-

nen we wel zeggen dat de make-up één 

grote flop is: de lippenstift matcht totaal 

niet met de blush en daarbovenop heb ik 

nog eens 2 ‘plekken’ op mijn voorhoofd 

waarvoor ik zelf geen uitleg heb. Now, 

let’s talk about clothes: een T-shirt onder 

een galakleed kan zelfs met de term casu-

al chic niet goedgepraat worden. En laten 

we eerlijk zijn. Een Belle kleed? Ik ben 

overduidelijk eerder het Assepoester-type 

die haar muiltje vergeet na het bal.” 

 

Emily: “Ik laat de afbeelding voor zichzelf 
spreken.” *bloost beschaamd*  “Ik wil wel 
nog even toevoegen dat ik die beslissing 
niet heb gemaakt maar mijn geliefde ou-
ders.” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Oké goed, nu tot de essentie van dit 
gesprek. Wat is jullie schoenmaat? 
Catho: “Rechts 38, links 38,5.” 
Emily: “Mijn voet is even groot als een 
Groei + 1,45 cm.” 
 
Nog een doorslaggevende vraag: Wat 
is jullie favoriete boerderijdier? 
Catho: “Een paar jaar geleden ging mijn 
antwoord ezels zijn, omdat zij een hoog 
knuffelgehalte hebben en wij er thuis 4 
hadden. Dat is allemaal supertof en leuk 
tot de ochtend dat er nog maar 3 recht-
staan… Geloof me, staan zeulen aan een 
dode ezel is geen lachertje. Dus nu kies ik 
een kip, lekker licht.”  
 
Emily: “Zonder twijfel lammetjes. Mijn 
liefde voor deze schepsels is nog maar re-
cent ontstaan, wanneer ik de lammetjes 
van onze welgekende vice heb ontmoet. 
Ik heb ze melk gegeven en er werd zelfs 
een lammetje naar mij vernoemd met de 
naam ‘incapabele Emily’. Beter wordt het 
niet. Naast de lammetjes vind ik de vice 
himself ook nog wel een tof boerderij-
dier.” 
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Met welk geheim talent willen jullie de 
groeilezers nog een laatste keer over-
tuigen om op jullie te stemmen? 
Catho: “De toekomst voorspellen. Ik be-
grijp dat jullie niet meteen overtuigd zijn 
van dit talent. Voel je zeker vrij om mij 
eens op te zoeken met een pak kaarten en 
een alcoholische consumptie en in no time 
zal jouw toekomst geen geheimen meer 
voor je hebben.”  
 
Emily: “Ik kan goed blokfluit spelen! Mijn 
masterpiece is het liedje van de Titanic, 
indien er voldoende interesse is wil ik die 
schijf wel publiceren op spotify. Maar ik 
moet dat wel eerst overleggen met mijn 
manager natuurlijk.” 
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Paviljoen: Pieter-Jan 
Goedenavond, ik ben Pieter Jan Vanoost! 
 
Opgegroeid in het altijd prachtige Eke (waar in zijn gloriejaren de 
makro nog was) en nu vandaag de dag niets veel te beleven is… 
 
Ik zit momenteel in mijn 3e bachelor bio-ingenieur waardoor velen 
mij kunnen herkennen door plichtsbewust altijd halfdronken om 
8:30 de les toe te stuiken stil en aandachtig mijn lessen te volgen. Ik 
kijk dan ook altijd uit naar het einde van de lessen zodat ik 
onmiddellijk kan gaan zuipen studeren met de VLK in de bib.  
 
 
Zoals de afbeelding doet vermoeden is mijn tweede naam  
ook wel zatte kloot ideale schoonzoon of alcoholieker de moderne huisvader. Ik moet 
wel eerlijk toegeven dat ik op een agorafuif eens een klein cadeautje heb 
achtergelaten in de zaal (zie: reflexreactie waarbij de maaginhoud het lichaam via de 
slokdarm en mond verlaat). Hierdoor wil ik naast mijn oprechte excuses, graag iets 
extra terugdoen voor de VLK. Ik stel mij kandidaat om paviljoenbeheerder te worden. 
De plek waar de ongelooflijk toffe cantussen en pavifuifen gehouden worden (allen 
daarheen!). Paviljoenbeheerder gaat enerzijds om het kuis- en winkel- klusjesman 
worden van VLK maar anderzijds deel worden van een bende vol toffe mensen.  
 
 
PS: naast het stofzuigen van de kamer op skireis met een kapotte  
stofzuiger (veel liefde naar yoonly) kan ik ook ons geliefde paviljoen  
proper houden en hiervan mijn 2de thuis maken. 
 
PPS: geen enkele opdracht gaat mij te ver, zelfs niet in putje winter 
zomer 
naakt met kleren over de brug van de Coupure lopen (danku Loïc en 
Louis). 
 
Hopelijk tot snel in het paviljoen de bib!! 
 
Boereuhhh,  
Veel liefs PJBOY 
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Schachtentemmeropkomst-

vriendenboekje 
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